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Onderwerp: Ondersteuning van verzoek vanuit VNO NCW sneltesten Covid-19

Ik leg graag de volgende hulpvraag bij je neer, mede namens minister Hoekstra.

Het is van het allergrootste maatschappelijke belang dat we ons testbeleid naar een hoger plan brengen.
VNO-NCW helpt het kabinet -mede i.s.m. de GGDGHOR- om de komende weken door een aanvullende

infrastructuur uit te rollen voor grootschalige toepassing van sneltesten in Nederland. VNO-NCW heeft

inmiddels een consortium van bedrijven aan het werk gezet die deze operatie realiseert. Dat plan zal

naar verwachting dinsdag a.s. wereldkundig worden gemaakt.

De afspraak is dat het kabinet de kosten van deze operatie draagt. Voor de contractering en de financiéle

afwikkeling ervan is zo spoedig mogelijk een juridische entiteit nodig, welke commerciéle en financiéle

verplichtingen aan kan gaan.

VNO-NCW heeft informeel de zorgverzekeraars gevraagd of zij bereid zouden zijn om deze tijdelijke rol

van legal entity op zich te nemen. Immers zorgverzekeraars zijn voortreffelijk geéquipeerd voor

contractering en financiéle afwikkeling. Het gaat om een beperkt tijdsbeslag, want om een beperkt aantal

facturen per maand. Het gaat wel om relatief grote bedragen: de maximale bestedingsruimte is

reine: ENCESDe extra infrastructuur voor de antigeensneltesten, en daarmee ook de

juridische entiteit, is voor een beperkt tijdsduur voorzien.

Vanuit het kabinet zouden wij het zeer toejuichen als de gezamenlijke zorgverzekeraars bereid zouden

zijn deze hulpvraag spoedig (het liefst voor dinsdag) van een positief antwoord te voorzien. Uiteraard zijn

wij vanuit het kabinet graag bereid om te zorgen dat zorgverzekeraars met deze bijzondere (tijdelijke)
rol geen risico’s lopen en wij zullen de toezichthouders hierover informeren.

Met hartelijke groet,

Hugo de Jonge


